

单门移动宴会冷藏车 Mobile Refrigerated Cart(1-Door)

WA-F-08



五大优势:

- ▶ 可靠:强制冷空气循环系统,确保快速降温,冷气均匀分布
- ▶ **节能环保**: 优秀的热阻率, 高密度聚氨酯绝缘体发泡, 零ODP (臭氧层破坏的潜能值)和低GWP(全球变暖潜势)节能,省 电进口全封闭压缩机,采用超级静音技术,绿色环保制冷剂 (不含CFC)
- ▶ **智能**: 电子控制器,确保柜内温度的精确控制,自动除霜,保证 蒸发器工作的最佳状态
- ▶ 安全:冷藏车底部四角配有冷色防撞胶圈为周转期间提供安全 保护
- ▶ 灵活: 150mm高的万向刹车脚轮,结构耐承重,美观,使保温车 更好的周转及定位可调货架高度, 能够灵活存储食品

5 Advantages:

- Reliability: strong refrigeration air circulation system to ensure rapid cooling and distribute the air conditioning uniformly.
- ▶ Energy-effcient & Environmental: Excellent thermal resistance rate. polyurethane insulation foam structure with high density , zero ODP (Ozeme Depletion Potential) and low GWP (Global Warming Potential), energyefficient, power saving Imported fully closed compressor, using super mute technology and green refrigerants (excluding CFC).
- ▶ Intelligent: Equipped with electronic controller to ensure accurate control of temperature inside the ark and automatic defrost to ensure the best state of
- ▶ Safe: All four bottom corners equip with anticollision aprons in cool color to provide security protection during the working.
- ► Flexibility: Equipped with 150 mm high universal brake casters,load-bearing and well-formed structure which makes referigarator cart better move and position; adjustable shelf height, flexible to store food.

- ▶ 可从厨房运送大量已烹饪的食物到餐厅,保持食物卫生与新鲜
- 下置式制冷机组, 使储物空间最大化, 方便维修
- 高精度的氦检测系统,确保整个制冷系统的质量
- ▶ 压缩机启动和休息时间间隔专业设计,可以有效的减少磨损,延长压缩机寿命;
- ▶ 冷凝水自动蒸发,无需外接
- ▶ 磁性门封条更宽的吸附面积防止冷量流失,易于清洁和更换
- 不锈钢底板, 内部活动式配件, 方便清洁
- 可适应高达30℃的环境温度
- ▶ 符合HACCP国际卫生标准

Features:

- Be able to transport a large number of cooked food from the kitchen to the restaurant and keep hygiene and fresh;
- Underlying refrigeration units, to maximize storage space and be convenient for maintenance;
- High-precision helium test system, to ensure the quality of the whole cooling system;
- Professional design of the interval between start-up and break time on the compressor, to effectively reduce the wear and extend the life of the compressor:
- The condensation water could evaporate automatically, no need of external connection;
- Magnetic door seal with wider adsorption surface to prevent loss of referigaration capacity, easy to clean and repalce;
- Stainless steel bottom board, movable internal spare parts, convenient to clean;
- Adaptable to temperature environment up to 30 °C
- Consistent with the international health standard HACCP



英联斯特(广州)餐饮设备有限公司





WA-F-08

正视图 660 751 左视图

838

顶视图

型号 Model	WA-F-08
规格 Dimension	751 x 838 x 1806mm
容积 Capacity	450L
内外部材质 Material	不锈钢Stainless steel
温度范围 Working Temperature	+1/+4° C
制冷剂 Refrigerant	R134a
6对导轨适放GN2/1份数盆和1对导	6 pairs of guide rails suitable for GN 2/1 pan and 1 pair of
轨适放GN1/1份数盆	guide rail for GN1/1 pan
电源 Volts	220V/50Hz/1Ph
压缩机 Compressor	1/2HP
功率 Power	280W

标配 Standard Accessories:

- 货架导轨 GN2 Shelf rail GN2
- ◎ 浸塑货架GN1 Dip plasticized shelf GN
- 浸塑货架GN2 Dip plasticized shelf GN2
- 自/手动除霜 Automatic/manual defrost
- ◎ 数字温度实时显示 Digital temperature real-time display

安装注意事项 Notice on installation:

- ◎ 供电电压必须与本设备使用电压相符合
- 为本产品配置带有漏电保护功能的供电电源,并一定要有可靠 接地
- 若搬运过程中,曾经严重倾斜,一定要尽快将其垂直向上放置,并且至少放置180分钟以上方可接通电源
- ◎ 不得将高温食品直接放入冷藏柜
- 保温柜内部物品相互间应保留 15mm 以上的间隙,物品不要超过实际容积的 2/3,这样以利空气流通,制冷均匀
- Supplied voltage must be consistent with this equipment.
- To equip with the power supply of leakage protection function as well as relaible grounding.
- If once tilted seriously during the process of transportation, it requires to place the refrigerated cart vertically as soon as possible and connect to the power supply at least 180 minutes later.
- Food in high temperature is not allowed to put into the freezer directly.
- Items inside the heat preservation tank should be retained gaps more than 15 mm between each other and the volume of goods is not more than two-thirds of the actual one in order to keep the air flowing smoothly and cooling uniformly.